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Ordinær Generalforsamling 
Mandag den 16. marts 2009 kl. 19.30 

 i Lyngby forsamlingshus 
 
 

Referat 
 
 65 personer var fremmødt med 62 antal stemmer.  
 4 var repræsenteret ved fuldmagt, således at der var 66 mulige stemmer. 
  

1. Valg af dirigent. 
Ulrik Sinding valgt, og konstaterede at generalforsamlingen var lovlig indvarslet. 
 
På opfordring fra salen blev der valgt 2 mulige stemmetællere. 
Bjarne Dalgaard og Bjarne Pedersen. 

 
2. Bestyrelsens beretning. 

Bestyrelsens beretning omhandlede det forgangne år, som især var præget af 
etableringen af de 2 nye vandværker. Der blev sammen med indvielsen af de nye 
værker afholdt 100 års jubilæum for Trustrup-Lyngby vandværker. Den store 
udstykning på Nordbakken er nu klar til brug. 
Bestyrelsens beretning blev godkendt af forsamlingen. 
 

3. Det reviderede regnskab fremlægges til godkendelse. 
Godkendt. 

 
4. Budget for det kommende år fremlægges til godkendelse. 

Jack Stærk bragte spørgsmålet om rimeligheden i den faste afgift på banen. 
Bestyrelsens holdning var at det skulle behandles under eventuelt, idet det ikke var et 
officielt annonceret forslag jf. vedtægter. 
Diskussion omkring muligheden for at fremsætte et alternativt budget til afstemning 
mod bestyrelsens forslag. Dette var jf. vedtægter ikke muligt. Der kan stemmes JA 
eller NEJ til bestyrelsens forslag. Bestyrelsen følger kommunens reglement. 
Opfordring fra salen gående på, at det bør være sammenlignelighed mellem budget 
og regnskab, og at budget bør offentliggøres inden generalforsamling. 
Brev fra Jack Stærk ”Vand alle vegne” læses på opfordring op for salen. 
Budget til afstemning ved håndsoprækning. 
Bestyrelsens budgetforslag blev vedtaget med 42 stemmer for og 6 imod. 
 

 
 



5. Behandling af indkommende forslag. 
Der er indkommet 3 forslag fra Jack Stærk. 
 
Forslag 1: 
Gående på at bestyrelsen indkalder til generalforsamling i så god tid inden 15. 
februar, at medlemmerne har mulighed for at se hvad der skal behandles på general-
forsamlingen. Ligeledes oplyses datoen i så god tid, at medlemmerne har mulighed 
for at sende forslag ind til behandling på forsamlingen. 
Bestyrelsen meddeler at iflg. foreningens vedtægter § 8 skal alle forslag være i 
hænde seneste 15. februar, og at indkald til generalforsamling skal ske med mindst 
14 dages varsel. Bestyrelsen ser det ikke muligt at ændre i de nuværende vedtægter 
idet der altid vil kunne komme forslag/modforslag efter en given dato. 
Forslag 1 til afstemning ved håndsoprækning 
Forslag blev nedstemt med 5 stemmer for, og 38 stemmer imod. 
 
Forslag 2: 
Gående på om alle brugereaf vand kan blive medlem af foreninge. Dette kom ikke til 
afstemning, idet forslaget vil falde udenfor Norddjurs Kommunes fællesregulativ for 
private almene vandværker, og derfor ikke kan implementeres. 
 
Forslag 3: 
Gående på at punkter under § 8 skal være som beskrevet på dagsorden og ikke 
splittes op så det kommer i konflikt med § 9. 
Bestyrelsen orienterer om ordlyden i § 9 gående på stemmeret og afstemninger.  
Alle medlemmer kan gøre brug af deres stemmeret til at stemme om de enkelte 
punkter på dagsordnen. Det er således ikke muligt, at hvert medlem begrænses i at 
gøre brug af sin stemmeret til kun at måtte stemme på f.eks. 1 person til flere ledige 
bestyrelsesposter. Man har jf. vedtægter ret til at afgive stemme ved hvert enkelt 
punkt på dagsordnen. 
Forslag 3 til afstemning ved håndsoprækning. 
Forslag blev nedstemt med 5 stemmer for og 40 stemmer imod. 
 

 
6. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen.  

   Følgende var på valg:  
  Bestyrelsesmedlem Hans Søren Bonde. Genvalgt 
  Bestyrelsesmedlem   Hans Peter Søndergaard. Genvalgt 
  1. suppleant   John Rasmussen Genvalgt 
  2. suppleant   Evan Henningsen Genvalgt 
 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant. 
Revisonsfirmaet Knud Robæk´s eftf. genvalgt. 

 
8. Eventuelt. 

Spørgsmål fra salen vedr. evt. renovering af Svinget i Lyngby. Der arbejdes med 
sagen. 
Spørgsmål fra salen omkring solidarisk hæftelse. Uddybet af bestyrelsen. 
Hans Søren Bonde kommenterede brev fra Jack Stærk ”Vand alle vegne” og 
uddybede bestyrelsens holdninger til fordeling af den faste og variable afgift. 
Herefter diskussion omkring rimeligheden i at forbrugere med lavt forbrug betaler 
en forholdsvis høj m³ pris pga. den faste afgift. 

   
__________________   __________________________ 
Dirigent Ulrik Sinding   Referent Michael M. Christensen 


